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Plats och tid Tingssalen , måndagen  den 12 juni 2017 kl 18.30-21.00. Ajournering mellan 
kl 19.25-19.45. 

 
Beslutande Se bilaga 
 
 
 
 
  
 
 

Övriga deltagande  Anders Johansson, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, kommunsekreterare 
 Anna Emrin, ekonomichef, § 72 
 
 
 
 
 
Utses att justera Åke Gustavsson (S) och Ingemar Svanström (C)     
 
Tid och plats för justering Måndagen den 19 juni 2017 kl 16.00      
 
Underskrifter Sekreterare  .............................................................................. Paragrafer 69 - 101  

Agneta Rodriguez 
 

  
 Ordförande  ............................................................................... 
  Anders Ek 
 
  
 Justerande    ...................................................................................................................................................................... 
  Åke Gustavsson   Ingemar Svanström 

________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige 
 

Sammanträdesdatum  2017-06-12  
 
 

Datum för anslags uppsättande  2017-06-20 Datum för anslags nedtagande 2017-07-12 
 
 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
 
Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 
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KF § 69     DNR: KU.2017.3  
 
 
 
Godkännande av dagordning   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkänns. 
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KF § 70     DNR: KU.2017.4  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort   
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella 
anslagstavla, annonsering på kommunens hemsida samt genom publicering 
av kallelse på politikerwebben på kommunens hemsida. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 71     DNR: KU.2017.6  
 
 
 
Allmänhetens frågestund   
Birgitta Lindahl, Sinnerbo, undrar om inte en gata kan uppkallas efter Paul 
Lager? 
 
Rune Hellquist, Ruda, frågar om inte kommunfullmäktige kan se till att  
avtal tecknas med markägaren till Basthultsbadet, så badplatsen kan öppnas 
till årets badsäsong? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) informerar, 
som en prisjämförelse, om att i grannkommunen Nybro, ca 1 mils avstånd 
från Basthultsbadet, finns två privata badplatser som Nybro kommun 
betalar ersättning till markägarna för. Den ena markägaren får 3 250 kr och 
den andra 4 000 kronor.  
 
Markägaren till Basthultsbadet har krävt en ersättning på 44 000 kronor. 
Högsby kommun erbjuder 27 000 kronor i ersättning för att få tillgång till 
badplatsen. Då detta bud inte accepterats av markägaren har någon 
överenskommelse inte lyckats nås. 
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KF § 72     DNR: KU.2017.65  
 
 
 
Budgetuppföljning april 2017    
Efter årets fyra första månader har en budgetuppföljning gjorts. Prognosen 
för helår 2017 redovisas nedan.  
 
Resultatet för Högsby kommun för 2017 prognostiseras bli något sämre än 
budgeterat.  
 

 
 
Utskott och nämnder prognostiserar en negativ avvikelse om 3,5 mkr, där 
utbildningsutskottet står för hela avvikelsen. Det är ökade 
personalkostnader inom gymnasieskolan med dess tillhörande 
verksamheter som utgör underskottet.  
 
Finansredovisningen prognostiserar en positiv avvikelse om 3,3 mkr. 
Avkastningen på KLP-placeringarna är den största anledningen till 
avvikelsen.  
 
Med denna prognos så kommer Högsby kommun att klara tre av de sex 
finansiella målen. Det är målet för nettokostnadernas andel av 
skatteintäkter och statsbidrag, samt målen gällande investeringar som inte 
uppfylls i och med denna prognos.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 2017-05-30, § 71, att utbildningsutskottets 
redovisning angående demografi och gymnasieskolans kostnader ska 
återrapporteras till kommunstyrelsen.  

Budget Prognos
2017 2017

Verksamhetens intäkter 141 329 141 329 0

Verksamhetens kostnader -494 092 -510 999 -16 907 
Avskrivningar -9 997 -10 004 -7 
Verksamhetens nettokostnader -362 760 -379 674 -16 914 

Skatteintäkter 218 498 219 257 759
Generella statsbidrag 153 347 166 363 13 016
Finansiella intäkter 4 800 7 103 2 303
Finansiella kostnader -4 350 -3 700 650
Resultat efter finansnetto 9 535 9 350 -185 

Extraordinära poster 0 0 0

Årets resultat 9 535 9 350 -185 

RESULTATBUDGET (tkr) Avvikelse
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KF § 72     DNR: KU.2017.65  
 
 
Vid föregående kommunfullmäktigesammanträde frågade Ewa Engdahl (C) 
vilka nedskrivningarna i bokslutet för år 2016 som är gjorda. 
Ekonomichefen svarar att totala avskrivningar för 2016 var 12,3 mkr, där 
6,9 mkr avser löpande avskrivningar på fastigheter, 1,6 mkr avser löpande 
avskrivningar på inventarier och 3,8 mkr avser ytterligare nedskrivningar 
på anläggningar som gjordes i samband med bokslutet. 
 
Av nedskrivningarna avser 1,2 mkr nedskrivningar av värden på 
fastigheter, bl.a. gamla polishuset, 120 tkr avser utrangeringar av 
byggnader vid Gösjön som togs bort i samband med ombyggnationen under 
2016, samt 2,5 mkr avser justerade värden på VA-sidan där ÖSK haft dessa 
uppgifter.  
 
Ewa Engdahl (C) föreslår att nedskrivningarna finns specade i nästa års 
bokslut. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Ekonomisk uppföljning för april 2017 godkänns.  
 
 
 
Beslutsunderlag 
Ekonomisk Uppföljning 201704 KF.pdf 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 71  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi 
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KF § 73     DNR: KU.2017.106  
 
 
 
Investeringsbudget 2018    

Budgetberedningen har beslutat om investeringsbudget 2018-2020.  
 
Budgetberedningens förslag till investeringsbudget  
Investeringsbudgetens omslutning bestäms i normala fall utifrån Högsby 
kommuns finansiella mål om att de avgiftsfinansierade investeringarna 
maximalt får uppgå till 0,9 % av skatteintäkter och statsbidrag. Samt att de 
skattefinansierade investeringarna maximalt får uppgå till 1,75 % av 
skatteintäkter och statsbidrag. Det skulle motsvara en investeringsbudget 
2018 på maximalt 9 944 tkr. Motsvarande siffra för 2019 är 10 153 tkr och 
för 2020 skulle den siffran uppgå till 10 373 tkr. 
 
De finansiella målen avseende nivåerna på avgiftsfinansierade respektive 
skattefinansierade investeringar frångås tillfälligt med anledning av det 
stora investeringsbehovet på kommunala fastigheter och inom VA-sidan.  
 
Budgetberedningens förslag till investeringsbudget för 2018 uppgår till 
totalt 47 436 tkr fördelat på 21 067 tkr avseende den avgiftsfinansierade 
delen och 26 369 tkr avseende den skattefinansierade delen. Motsvarande 
siffror för 2019 är en total investeringsbudget på 42 950 tkr, där 15 430 tkr 
avser den avgiftsfinansierade delen och 27 520 tkr avser den 
skattefinansierade delen. För 2020 föreslås en total investeringsbudget på 
62 236 tkr, där 34 320 tkr avser den avgiftsfinansierade delen och 27 916 
tkr avser den skattefinansierade delen. 
 
För information; 
Eftersom det i det här läget handlar om investeringsbudget så ingår hela 
den beräknade kostnaden för överföringsledningen samt för återställandet 
av deponin i ÖSK:s investeringsäskande. 
 
När det gäller de avgiftsfinansierade investeringarna så finns det 
redovisningsmässigt avsatta medel, i form av ansättningar, för både 
överföringsledningen (5,4 mkr) och slutäckningen av deponin (17,8 mkr).  
 
Redovisningsmässigt så behandlas de lite olika eftersom den ena avser 
gamla synder och den andra avser nyinvesteringar. Avsättningen för 
överföringsledningen kommer att användas för att minska kommande års 
kapitalkostnader (avskrivningar och ränta) medan avsättningen för 
sluttäckningen av deponi kommer att minskas med det aktuella årets  
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KF § 73     DNR: KU.2017.106  
 
 
 
nedlagda kostnader.  
 
Förslag under kommunfullmäktiges möte 
Stihna Johansson Evertsson (C), med instämmande av Anders Svensson 
(M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Alliansens förslag. 
 
Jonas Erlandsson (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 
Socialdemokraternas och Miljöpartiets budgetförslag. 
 
Beslutsgång 
Kommunfullmäktiges ordförande konstaterar att det finns två förslag att ta 
ställning till och frågar om kommunfullmäktige vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag eller Socialdemokraternas och Miljöpartiets 
budgetförslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige vill besluta 
enligt kommunstyrelsens förslag. Omröstning begärs och genomförs. 
 
Beslutsordning 
Den som vill godkänna kommunstyrelsens förslag röstar ja och den som 
vill godkänna Socialdemokraternas och Miljöpartiets budgetförslag röstar 
nej. 
 
Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avges 19 ja-röster och 14 nej-röster. Resultatet framgår 
av särskild bilaga. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsen fastställer budgetberedningens förslag till 
investeringsbudget för 2018-2020. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
Budgetberedningens förslag till investeringsbudget för 2018-2020 fastställs. 
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KF § 73     DNR: KU.2017.106  
 
 
 
Reservation 
Jonas Erlandsson (S), Lars Backlund (S), Carl-Axel Blom (S), Sabina 
Bergeskans Skogh (S), Magnus Gabrielsson (S), Diana Bergeskans (S), 
Åke Gustavsson (S), Ingrid Axelsson (S), Gunilla Schollin-Borg (MP), 
Heléne Josefsson (S), Solweig Ekh (S), Ingbritt Loberg (S), Kent-Sören 
Bergström (S) och Catarina Thunberg (S) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Socialdemokraternas och Miljöpartiets budgetförslag 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Budgetberedningens investeringsbudget 2018-2020 ver 170518.pdf 
Alliansens skrivelse angående investeringsbudget 2018.pdf 
S o Mp investeringsbudget 2018-2020 ver 170518.pdf 
S och Mp skrivelse angående investeringsbudget 2018.pdf 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 72  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi 
Verksamhetscheferna 
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KF § 74     DNR: KU.2017.109  
 
 
 
Erbjudande om förvärv av aktier i Inera AB   
Företaget Inera AB bildades 1999 och har hittills ägts gemensamt av alla 
landsting och regioner och verksamheten har varit inriktad på utveckling av 
e-hälsa. 
 
Frågan om ändrat ägande och ändrad verksamhetsinriktning för Inera AB 
har diskuterats under många år. Inte minst har företrädare för landsting och 
regioner uttalat sitt stöd för en förändring som innebär att verksamheten 
breddas och även omfattar kommunerna samt ger en närmare anknytning 
till SKL:s arbete med verksamhetsutveckling 
 
Genom att kommunen blir delägare i företaget, blir det möjligt att köpa tjänster från 
Inera AB, utan föregående upphandling (genom det så kallade Teckal-undantaget i 
upphandlingslagstiftningen). Som delägare kan kommunen också vara med och 
påverka utvecklingen av digitalisering i offentlig sektor. Ett breddat ägande ligger 
också i linje med SKL:s uppdrag är att främja och stödja samverkan mellan 
medlemmarna i verksamhetsutveckling genom digitala lösningar.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Högsby kommunfullmäktige beslutar att:  
 

1. Av SKL Företag AB förvärva 5 (fem) aktier i Inera AB för en 
köpeskilling om 42 500 kronor, i enlighet med 
aktieöverlåtelseavtalet.  

2. Godkänna i ärendet redovisat aktieägaravtal i ärendet och att inträda 
som part i aktieägaravtalet genom redovisat anslutningsavtal. 
_____ 

 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Högsby kommunfullmäktige beslutar att:  
 

1. Av SKL Företag AB förvärva 5 (fem) aktier i Inera AB för en 
köpeskilling om 42 500 kronor, i enlighet med 
aktieöverlåtelseavtalet.  

2. Godkänna i ärendet redovisat aktieägaravtal i ärendet och att inträda 
som part i aktieägaravtalet genom redovisat anslutningsavtal. 
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KF § 74     DNR: KU.2017.109  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Mail SKL.pdf 
Beslut Inera missiv kommun.docx 
Beslutsunderlag till kommunerna.docx 
Bilaga 1 - Aktieöverlåtelseavtal.docx 
Bilaga 2 - Anslutningsavtal Inera AB.docx 
Bilaga 3 - Aktieägaravtal.docx 
Bilaga 4 - Bolagsordning.docx 
Bilaga 5 - Ägardirektiv.docx 
Bilaga 6 - Inera_arsrapport_2015.pdf 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 70  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
SKL 
Ekonomi 
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KF § 75     DNR: KU.2014.69  
 
 
 
Delegation till kommunledningsutskottet avseende köp och försäljning 
av fastigheter   
Kommunstyrelsen beslutade 2017-03-14, § 32 om en reviderad 
delegationsordning för kommunstyrelsen. Enligt punkt 7.4 ges 
kommunledningsutskottet delegation på köp och försäljning av fastighet 
upp till 600 000 kr.  
 
Ändringen innebär att kommunfullmäktige inte längre beslutar i ärenden 
som gäller mindre fastighetsaffärer, däremot skulle ett fastighetsärende som 
understiger summan av 600 000 kronor och vara av principiell beskaffenhet 
kommer ärendet att avgöras av kommunfullmäktige. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Beslutet delges kommunfullmäktige. 
_____ 
 
Synpunkt under kommunstyrelsens möte 
Magnus Gabrielsson (S), med instämmande av Leif Gustavsson (SD) 
önskar att samtliga fastighetsaffärer redovisas två gånger om året till 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Beslutet delges kommunfullmäktige. 
 
Fastighetsaffärer redovisas i budgetuppföljningarna. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunfullmäktiges möte 
Ingemar Svanström (C) anser att beslutet är bra, men att summan borde 
knytas till något indexreglerat belopp. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen godkänns. 
 
Fastighetsaffärer redovisas i budgetuppföljningarna. 
 
Beslutsunderlag 
KS delegationsordning rev KS 170314.doc 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 78  
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KF § 76     DNR: KU.2017.146  
 
 
 
Årsredovisning och ansvarsfrihet Regionförbundet 2016   
Regionförbundet i Kalmar län ombildades från och med 2003 till 
samverkansorgan (kommunförbund) enligt lagen 2002:34 om 
samverkansorgan i länen. I samband därmed ändrades förbundsordningen, 
bland annat avseende beslutsorgan. I stället för fullmäktige finns numera 
enbart en förbundsstyrelse (direktion enligt KL 3 kap, 23 §) som beslutande 
församling.  
 
Detta innebär att ansvarsfrihet beviljas av medlemmarna (kommunerna och 
landstinget).  
 
Regionförbundet hemställer hos huvudmännen att behandla frågan om 
ansvarsfrihet för styrelsen för Regionförbundet i Kalmar län.  
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Regionförbundets styrelse beviljas ansvarsfrihet avseende verksamhetsåret 
2016. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Följebrev RF ang ansvarsfrihet 2016 
Årsredovisning 2016.pdf 
Revisionsrapport granskning av årsredovisning 2016 
Revisionsberättelse 2016 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 85  
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Regionförbundet  
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KF § 77     DNR: KU.2015.205  
 
 
 
Revidering av bolagsordning och ägardirektiv för HBAB och HEAB   
För de helägda bolagen Högsby Bostads AB och Högsby Energi AB ska 
Kommunfullmäktige varje mandatperiod revidera bolagsordning och 
ägardirektiv.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Reviderade bolagsordningar och ägardirektiv för Högsby Bostads AB och 
Högsby Energi AB godkännes. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Reviderade bolagsordningar och ägardirektiv för Högsby Bostads AB och 
Högsby Energi AB godkänns. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Bolagsordning HEAB 2017-03-23.doc 
Bolagsordning HBAB 2017-03-23.doc 
Ägardirektiv HEAB 2017-03-23.doc 
Ägardirektiv HBAB 2017-03-23.doc 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 79  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
HBAB 
HEAB 
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KF § 78     DNR: SU.2017.29  
 
 
 
Strategi e-hälsa inom H2O 2017-2025     
Strategin belyser samverkan runt e-hälsa inom ramen för H2O mellan 
socialförvaltningarna i Hultsfred, Högsby och Oskarshamn när det gäller 
verksamhetsutveckling med IT. Syftet med strategin är att konkretisera 
övergripande nationella visioner och regionala mål som kan utföras inom 
ramen för samverkan i H2O. Till strategin kopplas en gemensam 
handlingsplan för e-hälsa inom H2O för perioden 2017-2019, där viktiga 
insatser ska genomföras omgående. Övergripande mål är: 
 

• Förbättrade möjligheter till insyn och delaktighet i hälsoprocessen. 
• Ökad trygghet och höjd effektivitet genom användande av digitala 

hjälpmedel som en naturlig del av hälsoområdet. 
• Enklare vardag för invånare och personal genom effektiv 

samverkan med hjälp av IT över organisationsgränser. 
 
Socialutskottets förslag 
Socialutskottet föreslår till kommunstyrelsen att godkänna Strategi för  
e-hälsa inom H2O 2017-2025. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Strategi för e-hälsa inom H2O 2017-2025 godkänns. 
 
 
Beslutsunderlag 
Strategi eHälsa inom H2O - 2017-2025.docx 
Protokoll 2017-05-18 - SU § 39 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 80  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Socialchefen 
Verksamhetsutvecklare H2O 
Enhetschefer och områdeschefer inom vård och omsorg 
IT-strategen 
Kommunchef  
Planeringssekreterare 
Intranätet 
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KF § 79     DNR: UU.2017.19  
 
 
 
Avsiktsförklaring angående vuxenutbildningssamverkan   
En avsiktsförklaring är framarbetad gällande samarbete inom 
vuxenutbildningen mellan Högsby, Mönsterås och Oskarshamn.  
 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet ställer sig bakom avsiktsförklaringen och 
rekommenderar Kommunstyrelsen att anta denna.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Avsiktsförklaringen angående vuxenutbildningssamverkan antas. 
 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras i 20 minuter, mellan kl 19.25-19.45 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Avsiktsförklaring Vuxenutbildningssamverkan Oskarshamn-Högsby-
Mönsterås.doc 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 92  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
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KF § 80     DNR: KU.2017.69  
 
 
 
Medborgarförslag om Basthultsbadet   
Sinnerbo Bygdeförening har genom Birgitta Lindahl inkommit med ett 
medborgarförslag, daterat 2017-03-03, om att teckna kontrakt med 
markägaren vid Basthultsbadet och att inrätta toaletter, omklädningsrum 
och brygga.  
 
En förhandsbedömning är genomförd. Markägaren är, enligt 
likställighetsprincipen erbjuden samma förutsättningar som övriga 
markägare, vilket framgår av kommunens inköpspolicy. Tidigare 
beredningar av ärendet har avslagits med denna motivering. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget avslås. 
 
Kommunen är beredd att teckna arrendeavtal med samma förutsättningar 
som för övriga markägare.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Förslag under kommunfullmäktiges möte 
Leif Gustavsson (SD) föreslår att ny förhandling förs med markägaren i 
syfte att erbjuda allmänheten badplats vid Basthultsbadet till årets 
badsäsong. 
 
Lars Elmborg (KD), med instämmande av Ingemar Svanström (C) och 
Stihna Johansson Evertsson (C) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Ewa Engdahl (C) föreslår att kommunstyrelsen får i uppdrag att till 
badsäsongen 2018 förhandla fram ett avtal med markägaren. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att Ewa Endahls (C) förslag är ett nytt ärende och 
då föreslås hon att inkomma med en motion om det. 
 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill besluta enligt Leif 
Gustavssons förslag eller kommunstyrelsens förslag och finner att 
kommunfullmäktige vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag. 
Omröstning begärs och genomförs. 
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Beslutsordning 
Den som vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag röstar ja och den som 
vill besluta enligt Leif Gustavssons (SD) förslag röstar nej. 
 
Omröstningsresultat 
Vid omröstningen av ges 21 ja-röster, 8 nej-röster och 4 avstår. Resultatet 
framgår av särskild bilaga. 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Medborgarförslaget avslås. 
 
Kommunen är beredd att teckna arrendeavtal med samma förutsättningar 
som för övriga markägare.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
 
Reservation 
Leif Gustavsson (SD), Sune Olsson (SD), Ewa Engdahl (C), Lennart 
Persson (SD), Somsoy Persson (SD), Kent-Sören Bergström (S) och Alf 
Adolfsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Leif Gustavssons 
(SD) förslag.  
 
Jäv 
Carl-Wiktor Svensson (M) och Anders Svensson (M) anmäler jäv och 
deltar varken i handläggning eller beslut i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag Basthultsbadet 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 88 
Reservation SD.pdf  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
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Medborgarförslag - Kommunal träbyggnadsstrategi   
Kommunfullmäktige lämnade 2017-03-06 ett medborgarförslag från Evert 
Sunesson till kommunstyrelsen för beredning. En förhandsbedömning är 
genomförd. Flertalet av de byggnationer kommunen genomfört de senaste 
åren är byggda med trä som byggnadsmaterial. Vid val av 
byggnadsmaterial gör alltid kommunen en bedömning där trä är ett av 
alternativen. Bedömningen är att kommunen inte har behov av att 
ytterligare förstärka styrningen mot val av trä som byggnadsmaterial i en 
särskild strategi. Även utan en sådan strategi har kommunen för avsikt att, 
liksom tidigare, i första hand överväga trä som byggnadsmaterial. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget om träbyggnadsstrategi avslås. 
 
Kommunen har för avsikt att, liksom tidigare, i första hand överväga trä 
som byggnadsmaterial.  
_____ 
 
Förslag under kommunfullmäktiges möte 
Gunilla Schollin-Borg (MP), med instämmande av Leif Gustavsson (SD), 
stödjer medborgarförslaget och anser att en träbyggnadsstrategi för 
kommunen ska tas fram.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag eller enligt Gunilla Schollin-Borgs (MP) förslag 
och finner att kommunfullmäktige vill besluta enligt kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Medborgarförslaget om träbyggnadsstrategi avslås. 
 
Kommunen har för avsikt att, liksom tidigare, i första hand överväga trä 
som byggnadsmaterial.  
 
Reservation 
Gunilla Schollin-Borg (MP) och Leif Gustavsson (SD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Gunilla Schollin-Borgs (MP) förslag. 
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Beslutsunderlag 
Medborgarförslag - Kommunal träbyggnadsstrategi 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 89  
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren
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Motion med anledning av bostadssituationen i kommunen   
Moderaterna skriver i motion, daterad 13 juni 2016, att Sveriges 
Kommuner och Landsting (SKL) genomför stor upphandling av 
nyproducerade bostadshus, vilket tillsammans med de statliga 
subventionerna emotses av ett sort antal kommuner. 
 
Motionärerna anser att, enligt fullmäktiges beredningsbeslut vilket är 
gällande enligt kommunallagen, båda nedanstående alternativ utreds och 
presenteras, det vill säga: 
 
1. SKL-alternativet 
2. Statliga bostadssubventionerna gentemot det av kommunfullmäktige 

antagna beslut att göra affär med Migrationsverket under synnerligen 
oklara omständigheter. 

 
Kommunfullmäktige beslutade 2016-06-13, § 77 att överlämna motionen 
till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ett skriftligt svar på motionen är upprättat av Högsby Bostads AB:s VD. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Den skriftliga redovisningen godkännes som svar på motionen. 
 
Motionen är därmed besvarad.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Den skriftliga redovisningen godkänns som svar på motionen. 
 
Motionen är därmed besvarad.  
 
Beslutsunderlag 
Motion M 
Investeringsstöd för hyresbostäder.docx 
Protokoll 2017-05-30 - KS § 87  
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Besvarande av enkel fråga angående fiberutbyggnaden   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2017-05-08 vände sig Ewa 
Engdahl (C) till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson 
(C) och frågade vad som görs från kommunledningens sida och vilken 
strategi som ligger till grund för att se till att alla kommuninvånare får 
tillgång till fiber? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
det är bredbandsstrategin, som sträcker sig till och med år 2020, som ligger 
till grund för kommunens medverkan i utbyggnaden av fibernätet. 
Kommunstyrelsens ordförande anser att de statliga bidragen inte har 
kommit glesbygden, som mest är i behov av stödet,  till del. Regeringen har 
dock för avsikt att utreda hur en större träffsäkerhet för stöden ska nås.  
 
Ewa Engdahl (C) tycker att frågan är väldigt viktig och anser att 
kommunen borde ansvara för samordning av de mindre byarnas 
ansökningar. Engdahl anser att utbyggd fiber på landsbygden är viktigt för 
att öka attraktionen för inflyttning.  
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2017-05-08 - KF § 62  
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Besvarande av enkel fråga angående skadade utfartsvägar    
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2017-05-08 vände sig Ingrid 
Axelsson (S) till Östra Smålands Kommunalteknikförbunds (ÖSK) vice 
ordförande Anders Svensson (M) och frågade när de skadade vägarna och 
vägkanterna kommer att återställas från sönderslagna och vassa stenar? 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbunds (ÖSK) vice ordförande Anders 
Svensson (M) svarar att när tjälen lossnar i dessa vägar och vägarna sedan 
skrapas med vägskrapa rivs stenar från marken upp. Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund budgeterar varje år för iordningsställande av 
utfartsvägarna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2017-05-08 - KF § 64  
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 24 (40) 
 
Kommunfullmäktige  2017-06-12  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 85     DNR: KU.2014.204  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående avtalsförslag gällande 
Basthultsbadet   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2017-05-08 vände sig Ewa 
Engdahl (C) till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson 
(C) och frågade om det har kommit in något avtalsförslag från markägaren 
till Basthultsbadet? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
avtalsförslaget som kom från markägaren var i princip oförändrat mot det 
avtal som tecknades 2011. 44 000 kronor begärs i ersättning per arrendeår.  
 
För att få en rättvis behandling vid förhandling med markägare till privata 
badplatser erbjuder kommunen från och med 2016 ett markpris på 2,70 
kr/m2. Detta pris har accepterats av berörda markägare till badplatsen vid 
Gösjön och det är samma pris som har erbjudits markägaren till 
Basthultsbadet. Detta pris skulle ge markägaren till Basthultsbadet en 
ersättning på 27 000 kr per arrendeår. I och med att markägaren inte 
accepterat den nya ersättningsnivån har ingen överenskommelse kunnat 
nås. 
 
Ewa Engdahl (C) är inte nöjd med svaret utan vill att kommunstyrelsen 
inför 2018 ser till att en överenskommelse kommer till stånd. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2017-05-08 - KF § 67  
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 25 (40) 
 
Kommunfullmäktige  2017-06-12  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 86     DNR: KU.2013.77  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga om närtrafik   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2017-05-08 vände sig Per-Ola 
Herdinius (S) till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson 
Evertsson (C) och frågade vad kommunen kan göra för att få Kalmar Läns 
Trafik (KLT) att ändra på beslutet att bara låta fem passagerare  åka med 
per tur vid närtrafiksresor? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
efter att ha varit i kontakt med Kalmar Läns Trafik, som ansvarar för 
närtrafiken, fått svaret att resor om närtrafik hanteras av en app som laddas 
ner till mobilen och denna app kan endast hantera fem resenärer åt gången.  
 
Ärendet har hanterats positivt av KLT, som äger frågan. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2017-05-08 - KF § 66  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Frågeställaren 
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Medborgarförslag   
Inga medborgarförslag finns. 
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Enkel fråga angående Övrasjöns badplats i Fågelfors   
Ingbritt Loberg (S) har konstaterat att nya bryggor lagts ut vid Övrasjöns 
badplats, men anser att det behövs ytterligare ett antal bryggor för att få 
tillfredsställande förutsättningar för simskola och lekande barn. Loberg 
vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson 
(C) och frågar hur det ska kunna bedrivas kommunal simskola vid Övrasjön 
och hur ska det kunna vara möjligt att dyka eller hoppa från bryggan?  
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
precis idag har fler bryggor blivit utplacerade vid Övrasjön och 2018 finns 
budgeterat 100 000 kronor för ytterligare investeringar vid kommunens 
badplatser. 
 
Ingbritt Loberg (S) förklarar sig inte vara helt nöjd med svaret. 
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Enkel fråga angående dåligt stängsel vid Aboda Klint   
Solweig Ekh (S) vänder sig till Östra Smålands Kommunalteknikförbunds 
vice ordförande Anders Svensson (M) och frågar när det dåliga staketet 
som finns vid toppstugan i Aboda Klint kommer att åtgärdas? 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbunds vice ordförande Anders 
Svensson (M) svarar vid nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Anders Svensson 
KF 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 29 (40) 
 
Kommunfullmäktige  2017-06-12  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 90     DNR: KU.2017.70  
 
 
 
Enkel fråga angående Emåbygdens Vind AB?   
Lars Elmborg (KD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar om det har varit någon stämma i 
Emåbygdens Vind AB ännu? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
Emåbygdens Vind AB kommer att hålla årsstämma den 22 juni 2017. 
Kommunfullmäktige kommer att få information från stämman vid nästa 
sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KSO 
KF
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Enkel fråga angående Basthultsbadet   
Tuva Bojstedt (KD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar om markägaren till Basthultsbadet går 
med på kommunens avtalsförslag, är det då möjligt att badplatsen kan 
öppnas redan i år? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
om markägaren går med på kommunens erbjudande kan avtal tecknas och 
badplatsen öppnas i år. 
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Enkel fråga angående mattransporterna   
Leif Gustavsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar hur mattransporterna kommer att skötas 
efter den nya skolskjutsupphandlingen? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
mattransporterna kommer i fortsättningen att ske i egen regi. 
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Enkel fråga om flaggning   
Mikael Jonnerby (C) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar varför inte skolorna flaggade på 
Sveriges nationaldag den 6 juni? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
det är bara vid kommunhuset som det är officiell flaggning vid allmänna 
flaggdagar, inte vid skolorna. 
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Enkel fråga angående trafiksituationen på och i anslutning till Albert 
Engströms väg   
Ewa Engdahl (C) vänder sig till Östra Smålands Kommunalteknikförbunds 
vice ordförande Anders Svensson (M) och frågar när kommer åtgärder att 
vidtas för att få ordning på trafiksituationen på och i anslutnings till Albert 
Engströms väg? 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbunds vice ordförande Anders 
Svensson (M) svarar att ärendet är aktuellt, men utredningen är inte klar 
ännu. 
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Motion angående belysning vid avfart mot Fågelfors, väster om 
Glahytt vid väg 47/34   
Socialdemokraterna vill i motion daterad 12 juni 2017 att 
avfarten/nedfarten till Fågelfors från väg 47/34 blir upplyst. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU  
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Motion angående hållplats vid Övrasjöns badplats   
Socialdemokraterna vill i motion daterad 12 juni 2017 att Kalmar Läns 
Trafik (KLT) anlägger en busshållplats vid Övrasjöbadet i Fågelfors. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 KLU 
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Motion angående nya bryggor, sand och hopptorn till Övrasjöbadet i 
Fågelfors   
Socialdemokraterna vill i motion daterad 12 juni 2017 att: 

• Bryggor av god kvalitet, med orientering som tidigare, placeras vid 
Övrasjöns badplats 

• Ett hopptorn placeras på lämplig plats 
• Sand läggs på stranden och i vattnet 
• Utformningen görs i samråd med berörda; såsom simlärare, 

skolpersonal, föräldrar och PRO 
• Ortens samhällsförening samordnar och är remisskontakt 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 KLU
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Motion angående arbetslösheten i Högsby kommun   
Centerpartiet vill i motion instämplad 2017-06-12 att kommunstyrelsen 
sätter fokus på arbetslösheten i Högsby kommun i den balanserande 
styrningen. 
  
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU
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Motion angående öppenhet i Högsby kommun   
Centerpartiet föreslår i motion daterad 12 juni 2017 att: 

• Högsby kommun snarast återupptar webbsändningar till 
allmänheten från kommunfullmäktige 

• Högsby kommun ställer sig positiv till möjligheten att även ge 
styrelser och utskott möjlighet att besluta om möten öppna för 
allmänheten samt även kunna sända dessa möten via webb 

• Högsby kommun undersöker möjligheten att använda sig av SKL:s 
verktyg Kommunkompassen 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU 
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Motion angående mer kvalitetstid till de äldre, bättre service till alla   
Socialdemokraterna vill i motion instämplad 2017-06-12 att: 

• Möjligheten att erbjuda e-handel inom hemtjänsten undersöks och 
kostnadsberäknas 

• Det undersöks om någon av länets kommuner jobbar så och om så 
är fallet inhämtar information 

• Arbetssättet införs med att låta hemtjänsten använda sig av 
mataffärernas erbjudande om e-handel av varor, som butiken 
plockar ihop, för att på så sätt kunna tillbringa mer tid med brukaren 

• Kommunfullmäktige lämnar motionen till kommunstyrelsen för 
beredning 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 SU 
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Tack och tillönskan om en Trevlig sommar!   
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) tackar fullmäktiges 
ledamöter för den här terminen och önskar alla en skön och trevlig 
sommar! 

Kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande Gunilla Schollin-Borg (MP) 
tillönskar även kommunfullmäktiges ordförande en trevlig sommar! 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA 
         
Kommunfullmäktige 201 5—2018 
   

Datum 2017-06-12   
 

               
   Omröstningar      

     § 73     § 80     

Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(S) Jonas Erlandsson   X  X   X    
(C) Stihna Johansson-
Evertsson  X X    X    

(S) Jenny Joelsson  Lars Backlund X  X   X    

(SD) Leif Gustavsson   X X     X   

(S) Carl-Axel Blom  X  X  X   

(C) Ingemar Svanström   X X    X    

(M) Anders Svensson   X X        

(KD) Lars Elmborg   X X    X    

(S) Sofie Gustafsson 
Sabina Bergeskans 
Skogh X  X   X    

(SD) Sune Olsson   X X     X   

(C) Ewa Engdahl   X X     X   

(S) Magnus Gabrielsson   X  X   X    

(S) Diana Bergeskans   X  X   X    

(C) Per Gröön  X X    X    

(SD) Lennart Persson  X X     X   

(S) Åke Gustavsson   X  X      X 

(M) Marcus Schön  X X       X 

(KD) Heléne Danielsson   X X    X    

(S) Ingrid Axelsson   X  X   X    

(C) Mikael Jonnerby   X X    X    
(MP) Gunilla Schollin-
Borg   X  X   X    

(SD) Evert Andersson   X X       X 

(S) Torbjörn Carlreus Heléne Josefsson X  X   X    

(S) Solweig Ekh   X  X   X     

(S) Ingbritt Loberg  X  X   X     
         
         
         



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA  

     
Kommunfullmäktige 2015—2018   Datum 201 7-06-12 

        
                
   Omröstningar      

   § 73   § 80   

Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(SD) Somsoy Persson  X X    X  

(C) Rosa Lopes   -           

(M) Carl-Wiktor Svensson   X X          

(S) Kent-Sören Bergström   X  X     X   

(V) Agneta Öberg 
 Tommy Palmgren, from 
§ 80 X     X     

(KD) Tuva Bojstedt   X X    X     

(S) Catarina Thunberg   X  X      X 

(C) Jens Gustafsson  Axel Jonsson X X     X     

(-) Veronica Johansson  Alf Adolfsson (SD) X X      X    

(C) Anders Ek  X X   X   
   19 14  21 7 4 
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